
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 25. april 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 673
Mener ministeren, at det kunne være fordelagtigt, hvis fornyelser af skydesportsvåben 
(hvert 5. år efter loven) frem over kan blive administreret og godkendt af Dansk Skytte 
Union og DGI hvert 5. år i stedet for hos Politiet (PAC) og med efterfølgende meddelelse 
til (PAC), når våbnet og ejeren er den samme som ved udstedelsen fem år tidligere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Valentin (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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